



WARTIME PRICES AND TRADE BOARD LICENCE

LICENCE DE LA COMMISSION DES PRIX ET DU COMMERCE EN TEMPS DE GUERRE
(not transferable) (non transférable)

Licence No.
No de licence N° 1300758

This document when countersigned by an authorized Board Officer is a Wartime Prices and Trade Board Licence and constitutes your authority under Board Order 600 to operate a new business or supplement your present business, whichever applicable, as specified hereunder. This licence is subject to any amendment deemed necessary by the Director of Licensing.

La présente, contresignée par un fonctionnaire autorisé de la Commission des prix et du commerce en temps de guerre, constitue votre autorisation en vertu de l'ordonnance no 600 de la Commission pour établir un nouveau commerce ou pour étendre votre commerce actuel à d'autres domaines, selon le cas, tel qu'il est spécifié ci-dessous. La présente est assujettie à toute modification jugée nécessaire par le Directeur des licences.

Name of Business
Nom du commerce

HERB'S ELECTRIC SERVICE

Name of Owner(s) (if not incorporated)

Nom du(des) propriétaire(s) (s'il ne s'agit pas d'une corporation) Jacob James Herb

Address of Business: No.

Street

Adresse commerciale: numéro

rue

Place

County

Province

endroit Coldwater

comté

Simcoe

province Ontario

(If villages or rural areas be sure to indicate proper postal address.)

(Dans le cas des villages et régions rurales, indiquez l'adresse postale convenable.)

CLASS OF BUSINESS:

GENRE DE COMMERCE:

☐ Manufacturing
fabricant

☐ Wholesaling
grossiste

☒ Retailing
détaillant

☒ Services
services

(If more than one class, enumerate class and kind of goods for each class below.)

(Si vous exploitez plus d'un genre de commerce, énumérez ci-dessous les catégories et les espèces de marchandises pour chaque genre.)

KINDS OF GOODS OR SERVICES

ESPECES DE MARCHANDISES OU SERVICES

Retailing - Item 49 - Household Appliances - electrical
and other.

Service Business - Electrical Repairs

Date Dec. 14/45

Signed
Signé

L. D. Bracey

(Authorized Board Officer)
(Fonctionnaire autorisé de la Commission)

Your attention is called to the statement which you signed when making application for this licence, which states that in submitting the application you clearly understand:

1. That the Wartime Prices and Trade Board assumes no responsibility for the supply of any goods, materials or equipment that may be required for the establishment or operation of the business.
2. That, to the extent that the Board's equitable distribution policy requires suppliers of goods in short supply to distribute their goods to their established customers, you will NOT be entitled to any share of such goods.
3. That you must comply with the pricing regulations of the Board on the sales of any goods or services.
4. That, if any building construction or alterations are necessary, you must comply with all requirements of the Controller of Construction.
5. That the issue of a licence under Board Order No. 600 does not relieve you from the responsibility of complying with all applicable Orders of the Wartime Prices and Trade Board and its Administrators, or any other agency of Government.

Your attention is called to the following Officer or Officers of this Board who can furnish information concerning the establishment of your maximum prices under Board Orders 414 and/or 435. You are not permitted to sell or offer to sell any goods or services until maximum prices therefor are fixed under the provisions of these Orders.

Nous vous rappelons que, dans la demande que vous avez signée, vous compreniez clairement que:

1. La Commission des prix et du commerce en temps de guerre n'assume aucunement la responsabilité de vous fournir les marchandises, les matériaux ou l'outillage nécessaire à l'établissement ou à l'exploitation de votre commerce.
2. Vous n'aurez PAS le droit de partager les marchandises en rareté dans la mesure où la politique de distribution équitable de la Commission requiert que les fournisseurs de ces marchandises distribuent ces dernières entre leurs clients déjà établis.
3. Vous êtes tenu de vous conformer aux règlements de la Commission dans l'établissement du prix de vente de toute marchandise ou de tout service.
4. Vous êtes tenu de vous conformer à toutes les exigences du régisseur de la construction si la construction ou la modification d'un immeuble s'impose.
5. L'émission d'une licence en vertu de l'ordonnance no 600 de la Commission ne vous soustrait pas à l'obligation de vous conformer à toutes les dispositions des ordonnances de la Commission des prix et du commerce en temps de guerre et de ses administrateurs, ou de tout autre organisme du gouvernement, qui s'applique à votre cas.

Nous signalons à votre attention le(s) fonctionnaire(s) suivant(s) de notre Commission qui peuvent vous renseigner relativement à l'établissement de vos prix maxima en vertu des ordonnances nos 414 et/ou 435 de la Commission. Vous ne pouvez vendre ou offrir de vendre des marchandises ou des services quelconques tant que les prix maxima n'en ont pas été fixés en vertu des dispositions de ces ordonnances.

	TITLE	TITRE	ADDRESS	ADRESSE	KIND OF GOODS OR SERVICES
					ESPECES DE MARCHANDISES OU DE SERVICES
1.	J.D. Neill	Retail Pricing Officer	255 Bay St., Toronto		
2.	A.W. Palmer	Service Adm.	330 Bay St., Toronto		
3.					
4.					